



LEMBAGA PEMASARAN PERTANIAN PERSEKUTUAN

(Federal Agricultural Marketing Authority)
Kementerian Pertanian dan Industri Makanan Malaysia

KENYATAAN TAWARAN (FAMA/PELUPUSAN 9/2020)

Tawaran adalah dipelawa daripada Pembekal Bumiputera dan Bukan Bumiputera yang berpengalaman dan berkelayakan serta berdaftar dengan Kementerian Kewangan Malaysia (MOF) dalam bidang 221901 - Membeli Barang Lulus (Tidak Perlu Permit) dan masih dibenarkan membuat tawaran pada masa ini bagi kerja berikut :

TAJUK PELUPUSAN	KETERANGAN PELUPUSAN	LOKASI
PERKHIDMATAN MEMBELI BARANGAN LUSUH BAGI 4 UNIT BILIK SEJUK PELBAGAI JENIS DAN SAIZ DI PUSAT BORONG FAMACORP BUKIT MERTAJAM, PUSPRO MERBAU KUDONG, SUNGAI DUA DAN PUSPRO KAMPUNG SELAMAT, TASEK GELUGOR, PULAU PINANG.	JENIS BILIK SEJUK : CHILLER	PUSAT BORONG FAMACORP BUKIT MERTAJAM
	NO. BILIK SEJUK : NO. 3	
	SAIZ : 10' (P) X 10' (L) X 8' (T)	
	JENIS COMPRESSOR : HERMETIC COMPRESSOR	
	KAPASITI COMPRESSOR : 5 HP	
	HARGA SEMASA : RM 3,000.00	
	JENIS BILIK SEJUK : CHILLER	PUSAT BORONG FAMACORP BUKIT MERTAJAM
NO. BILIK SEJUK : NO. 4		
SAIZ : 10' (P) X 10' (L) X 7' (T)		
JENIS COMPRESSOR : HERMETIC COMPRESSOR		
	KAPASITI COMPRESSOR : 5 HP	
	HARGA SEMASA : RM 3,000.00	
	JENIS BILIK SEJUK : FREEZER	PUSPRO MERBAU KUDONG SUNGAI DUA
NO. BILIK SEJUK : NO. 1		
SAIZ : 9' (P) X 8' (L) X 8' (T)		
JENIS COMPRESSOR : SEMI HERMETIC COMPRESSOR		
	KAPASITI COMPRESSOR : 6 HP	
	HARGA SEMASA : RM 2,000.00	
	JENIS BILIK SEJUK : FREEZER	PUSPRO KAMPUNG SELAMAT, TASEK GELUGOR
NO. BILIK SEJUK : NO. 1		
SAIZ : 9' (P) X 8' (L) X 8' (T)		
JENIS COMPRESSOR : SEMI HERMETIC COMPRESSOR		
	KAPASITI COMPRESSOR : 6 HP	
	HARGA SEMASA : RM 2,000.00	

Aset boleh dilihat pada **2 November 2020 (Isnin) hingga 9 November 2020 (Isnin)** hari bekerja di antara jam **8.30 pagi hingga 4.30 petang** di lokasi yang berkaitan.

Tawaran sebutharga boleh dibuat dengan menggunakan **Borang Sebutharga Pelupusan Aset Tak Alih FAMA/PELUPUSAN 9/2020** yang boleh didapati secara percuma pada **waktu pejabat di Pejabat FAMA Negeri Pulau Pinang** dan laman web FAMA di alamat <http://www.fama.gov.my>. Butir-butir lanjut boleh didapati melalui No. Telefon **04-390 7222** sambungan **Unit Kejuruteraan**.

Semua tawaran dengan maklumat yang lengkap hendaklah menggunakan sampul surat berlakri (gam) dan ditanda No. Sebutharga **FAMA/PELUPUSAN 9/2020** dan dihantar melalui pos atau dimasukkan ke dalam Peti Sebutharga di **Pejabat FAMA Negeri Pulau Pinang, No. 2442, Tingkat Perusahaan 1, Kawasan Perusahaan Perai, 13600 Perai, Pulau Pinang**.

Tarikh tutup sebutharga pada **9 November 2020 (Isnin) jam 12.00** tengahari. Sebutharga yang diterima lewat tidak akan dipertimbangkan.

Lembaga Pemasaran Pertanian Persekutuan (FAMA) tidak terikat untuk menerima sebutharga tertinggi atau mana-mana tawaran.

Pembekal hendaklah sentiasa mematuhi langkah-langkah pencegahan COVID-19 semasa urusan berkaitan Sebutharga Pelupusan ini.

Alamat, No. Telefon & Nama Pegawai Rujukan FAMA

Pejabat FAMA Negeri Pulau Pinang, No. 2442, Tingkat Perusahaan 1,
Kawasan Perusahaan Perai, 13600 Perai, Pulau Pinang.
Tel: 04-390 7222
En. Suhaidi Bin Mustapha



**LEMBAGA PEMASARAN PERTANIAN PERSEKUTUAN (FAMA)
KEMENTERIAN PERTANIAN DAN INDUSTRI MAKANAN**

BORANG SEBUTHARGA PELUPUSAN ASET TAK ALIH

NO.SEBUTHARGA : FAMA/PELUPUSAN 9/2020

TAJUK : PERKHIDMATAN MEMBELI BARANGAN LUSUH BAGI 4 UNIT BILIK SEJUK PELBAGAI JENIS DAN SAIZ DI PUSAT BORONG FAMACORP BUKIT MERTAJAM, PUSPRO MERBAU KUDONG, SUNGAI DUA DAN PUSPRO KAMPUNG SELAMAT, TASEK GELUGOR, PULAU PINANG.

KOD BIDANG : 221901 – MEMBELI BARANG LUSUH (TIDAK PERLU PERMIT)

BIL	KETERANGAN	LOKASI	KADAR HARGA (RM)	JUMLAH (RM)
1.0	Membeli 4 Unit Bilik Sejuk seperti berikut dengan kadar harga termasuk kerja awalan, kerja melupus dan lain-lain kerja berkaitan			
2.0	KERJA AWALAN			
2.1	Menyediakan kawalan keselamatan yang ketat dari segi tenaga buruh , mesin, peralatan dan orang awam serta urusan dengan pihak berkuasa Tempatan jika berkenaan dan lain-lain perkara yang berkaitan dengan perkhidmatan sebutharga.			
3.0	PERKHIDMATAN PELUPUSAN			
	Menyediakan tenaga kerja, pengangkutan dan perkakasan bagi kerja meroboh, membuang dan membersihkan keseluruhan 4 unit bilik sejuk sediaada anggaran saiz seperti dibawah . Kadar harga termasuk membuka panel PU, komponen mekanikal, panel kawalan, sistem perpaipan dan pendawaian elektrikal serta pembersihan tapak sehingga siap sempurna mengikut arahan Pegawai Penguasa			
4.0	LAIN-LAIN BERKAITAN			
	Lain-lain berkaitan bagi pelupusan ini termasuk kerja menutup semula mana-mana lubang dan kawasan penggalian dengan bahan yang bersamaan dan sesuai seperti kemasan asal, 'touch-up', menambahbaik struktur, bahagian yang terlibat dan berkaitan dalam skop kerja di atas dengan cermat, kemas dan sempurna termasuk menjaga kebersihan sepanjang kerja dilaksanakan serta membuang sampah/sisa bahan keluar dari kawasan tapak ke tempat pembuangan yang dibenarkan.			

BIL	KETERANGAN	LOKASI	KADAR HARGA (RM)	JUMLAH (RM)
5.0	MAKLUMAT BILIK SEJUK :-			
5.1	JENIS BILIK SEJUK : CHILLER NO. BILIK SEJUK : NO. 3 SAIZ : 10' (P) X 10' (L) X 8' (T) JENIS COMPRESSOR : HERMETIC COMPRESSOR KAPASITI COMPRESSOR : 5 HP HARGA SEMASA : RM 3,000.00	PUSAT BORONG FAMACORP BUKIT MERTAJAM	PUKAL	
5.2	JENIS BILIK SEJUK : CHILLER NO. BILIK SEJUK : NO. 4 SAIZ : 10' (P) X 10' (L) X 7' (T) JENIS COMPRESSOR : HERMETIC COMPRESSOR KAPASITI COMPRESSOR : 5 HP HARGA SEMASA : RM 3,000.00	PUSAT BORONG FAMACORP BUKIT MERTAJAM	PUKAL	
5.3	JENIS BILIK SEJUK : FREEZER NO. BILIK SEJUK : NO. 1 SAIZ : 9' (P) X 8' (L) X 8' (T) JENIS COMPRESSOR : SEMI HERMETIC COMPRESSOR KAPASITI COMPRESSOR : 6 HP HARGA SEMASA : RM 2,000.00	PUSPRO MERBAU KUDONG SUNGAI DUA	PUKAL	
5.4	JENIS BILIK SEJUK : FREEZER NO. BILIK SEJUK : NO. 1 SAIZ : 9' (P) X 8' (L) X 8' (T) JENIS COMPRESSOR : SEMI HERMETIC COMPRESSOR KAPASITI COMPRESSOR : 6 HP HARGA SEMASA : RM 2,000.00	PUSPRO KAMPUNG SELAMAT, TASEK GELUGOR	PUKAL	
JUMLAH KESELURUHAN (RM)				

Saya dengan ini mengaku memahami sebutharga di atas dan menerima syarat-syarat dan peraturan-peraturan yang ditetapkan kepada saya berkenaan perkhidmatan tersebut dan telah pun melawat tapak dan dengan ini menawarkan pembayaran kepada pihak pihak FAMA sebanyak

Harga (Ringgit Malaysia :

..... (RM

dan akan menyiapkan kerja-kerja dalam tempoh masa selama hari selepas surat tawaran setuju terima dikeluarkan.

.....
(Tandatangan Syarikat)

.....
(Tandatangan Saksi)

Nama :

Nama :

No. K/P :

No. K/P :

Alamat :

Alamat :

No. Telefon :

Tarikh :

Emel :

Tarikh :

(Cop Rasmi Syarikat)

SYARAT –SYARAT AM

1. Syarikat yang berjaya dikehendaki menyediakan deposit sebanyak **5%** daripada harga rezab RM10,000.00 = **RM 500.00 (Ringgit Malaysia: Lima Ratus Sahaja)** dalam bentuk kiriman wang/wang pos/draf bank sahaja atas nama **Lembaga Pemasaran Pertanian Persekutuan**. Deposit akan di pulangkan sebaik sahaja kerja pelupusan dan pembersihan tapak siap dilaksanakan dan disahkan.
2. Sila sertakan salinan sijil pendaftaran **SSM** dan **Kementerian Kewangan Kod Bidang 221901 – MEMBELI BARANG LUSUH (TIDAK PERLU PERMIT)** yang masih sah laku.
3. Syarikat dinasihatkan untuk melihat aset dan mengkaji kerja-kerja yang perlu dilaksanakan sebelum menyebutharga dan pihak FAMA tidak akan bertanggungjawab terhadap kesilapan menyebutharga setelah tawaran diterima.
4. Aset boleh dilihat pada **2 November 2020 (Isnin) hingga 9 November 2020 (Isnin)** hari bekerja di antara jam 8.30 pagi hingga 4.30 petang di lokasi yang berkaitan.
5. Syarikat adalah bertanggungjawab terhadap keselamatan semasa kerja meruntuh dijalankan dan membina penghadang bagi menjaga keselamatan orang ramai dan sebagai tanda sempadan kawasan kerja.
6. Syarikat juga bertanggungjawab membaiki sebarang kerosakan pada struktur sediaada akibat dari kerja-kerja meroboh dan membersihkan kawasan kerja apabila kerja-kerja selesai dilaksanakan.
7. Tawaran sebutharga boleh dibuat dengan menggunakan Borang Sebutharga Pelupusan Aset Tak Alih FAMA/PELUPUSAN 9/2020 yang boleh di dapati secara percuma pada waktu pejabat di Pejabat FAMA Negeri Pulau Pinang dan laman web FAMA di alamat <http://www.fama.gov.my>. Butir-butir lanjut boleh didapati melalui No. Telefon 04-390 7222 sambungan Unit Kejuruteraan. (En. Suhaidi Bin Mustapha)
8. Semua tawaran dengan maklumat yang lengkap hendaklah menggunakan sampul surat berlakri (gam) dan ditanda **No. Sebutharga FAMA/PELUPUSAN 9/2020** dan dihantar melalui pos atau dimasukkan ke dalam Peti Sebutharga di Pejabat FAMA Negeri Pulau Pinang, No. 2442, Tingkat Perusahaan 1, Kawasan Perusahaan Perai, 13600 Perai, Pulau Pinang.
9. Tarikh tutup sebutharga pada **9 November 2020 (Isnin) jam 12.00 tengahari**. Sebutharga yang diterima lewat tidak akan dipertimbangkan.
10. Lembaga Pemasaran Pertanian Persekutuan (FAMA) tidak terikat untuk menerima sebutharga tertinggi atau mana-mana tawaran.